
PROTOKÓŁ Z XXIX SESJI RADY GMINY BORKI 

Z DNIA 20 SIERPNIA 2020 R. 

 

DO PUNKTU 1 

Otwarcie sesji. 

Godz. 12.00 

Miejsce: Sala w remizie OSP Borki 

Przewodnicząca Rady Gminy Danuta Kucio dokonała otwarcia sesji. Poprosiła członków rady 

o zalogowanie się do systemu E-Rada oraz przypomniała radnym, że obrady sesji są 

transmitowane online i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. W/w 

nagrania zostaną udostępnione na stronie internetowej Urzędu Gminy Borki i na BIPie Borki 

Radzyńskie. Na sesji obecnych było 15 radnych, co stanowi quorum do podejmowania 

uchwał. 

Następnie Przewodnicząca powitała Wójta Gminy Borki Pana Radosława Sałatę, Panią 

Skarbnik Katarzynę Krupę, Panią Magdalenę Piskorską- Szczepaniuk, Panią Ilonę Sikorską- 

Korgol, Panią Agnieszkę Zając, Panią Urszulę Oprawską- Abdułłajew, Pana Leszka 

Rogulskiego, Panią Małgorzatę Kulikowską, Radnych, Sołtysów, oraz pozostałe osoby 

przyglądające się obradom sesji. 

DO PUNKTU 2  

Przyjęcie porządku obrad.  

Pani Przewodnicząca Danuta Kucio przedstawiła radnym porządek obrad XXIX  Sesji Rady 

Gminy Borki: 

1.Otwarcie posiedzenia.  

2.Przyjęcie porządku obrad. 

3.Informacja Wójta Gminy o pracy od ostatniej sesji. 

4.Informacja Przewodniczącej Rady Gminy o pracy od ostatniej sesji. 

5.Wnioski stałych Komisji Rady, Radnych i Wójta: 



5.1 w sprawie inicjatywy Rady Gminy Borki o wystąpienie przez Wojewodę Lubelskiego z 

wnioskiem do Prezydenta RP o nadanie odznaczenia „Medal Srebrny za Długoletnią 

Służbę” dla Radosława Adama Sałaty – Wójta Gminy Borki za wzorowe, wyjątkowo 

sumienne wykonywanie obowiązków wynikających z pracy zawodowej w służbie 

Państwa. 

6. Raport o stanie gminy Borki za 2019 r. 

7. Debata nad raportem. 

8. Zatwierdzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za rok 2019: 

8.1 odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Borki z tytułu wykonania budżetu za 2019 r.; 

8.2 odczytanie uchwały RIO w Lublinie w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Borki o udzielnie absolutorium Wójtowi Gminy Borki z tytułu wykonania 

budżetu za 2019 r. 

9. Dyskusja. 

10. Przyjęcie uchwały Rady Gminy Borki: 

10.1 w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy za 2019 r.; 

10.2 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem Wójta Gminy Borki z wykonania budżetu za 2019 r.; 

10.3 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu za 

2019 r.; 

10.4 w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2020; 

10.5 w sprawie wprowadzenia zwolnień od podatku od nieruchomości dla 

przedsiębiorców tworzących nowe miejsca pracy w ramach pomocy de minimis; 

10.6 uchylająca uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczania inkasenta i określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

11. Sprawy bieżące  Rady Gminy Borki. 

12. Interpelacja i zapytania Radnych. 

13. Przyjęcie protokołów z XXI, XXII, XXIII, XXIV, XXV, XXVI, XXVII, XXVIII sesji Rady Gminy 

Borki 

14. Zakończenie posiedzenia 

 



Pani Przewodnicząca Danuta Kucio zapytała zebranych, czy są pytania, uwagi i wnioski do 

przedstawionego porządku obrad. 

Nikt się nie zgłosił. 

Z powodu awarii systemu do elektronicznego oddawania głosów, głosowania podczas sesji 

odbyły się w formie papierowej.  

Pani Przewodnicząca Danuta Kucio ogłosiła głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. Po 

przeprowadzonym głosowaniu 15 głosami „za” porządek obrad został przyjęty. 

DO PUNKTU 3 

Informacja Wójta Gminy o pracy od ostatniej sesji. 

Pan Wójt Radosław Sałata przedstawił sprawozdanie od ostatniej sesji, czyli za okres od 27 

lutego 2020 r. do 20 sierpnia 2020 r. 

DO PUNKTU 4 

Informacja Przewodniczącej Rady Gminy o pracy od ostatniej sesji. 

Pani Przewodnicząca Danuta Kucio przedstawiła informację o pracy od ostatniej sesji. 

DO PUNKTU 5 

Wnioski stałych Komisji Rady, Radnych i Wójta 

5.1 w sprawie inicjatywy Rady Gminy Borki o wystąpienie przez Wojewodę Lubelskiego z 

wnioskiem do Prezydenta RP o nadanie odznaczenia „Medal Srebrny za Długoletnią 

Służbę” dla Radosława Adama Sałaty – Wójta Gminy Borki za wzorowe, wyjątkowo 

sumienne wykonywanie obowiązków wynikających z pracy zawodowej w służbie 

Państwa. 

Pan Radny Henryk Bęczyński odczytał uzasadnienie wniosku złożonego przez grupę 

Radnych.  

Po przeprowadzonym głosowaniu wniosek w sprawie inicjatywy Rady Gminy Borki o 

wystąpienie przez Wojewodę Lubelskiego z wnioskiem do Prezydenta RP o nadanie 

odznaczenia „Medal Srebrny za Długoletnią Służbę” dla Radosława Adama Sałaty – Wójta 

Gminy Borki za wzorowe, wyjątkowo sumienne wykonywanie obowiązków wynikających z 

pracy zawodowej w służbie Państwa w obecności 15 Radnych 7 głosami ,,za”, 8 „przeciw” nie 

został przyjęty.  

DO PUNKTU 6,7 

Raport o stanie gminy Borki za 2019 r. 



Pan Radny Tomasz Kwaśny powiedział: „Porównałem w sumie raporty o stanie gminy z 

2018 i 2019 r. Są to dane przygotowane przez Urząd Gminy, czyli nie moje. Plan dochodów 

po zmianach w 2018 roku to było, może się ograniczę, groszy już nie będę czytał tylko do 

milionów i setek tysięcy złotych. To w 2018 ta kwota wynosiła 32 322 000 zł, a w 2019 

34 583 000 zł, czyli była na plus 2 261 000 zł. Ale jeżeli chodzi już realizacja to była na 

poziomie niższym w obu latach. W 2018, 31 991 000 zł a w 2019, 31 455 000 zł, czyli rok 

2019 był mniejszy w realizacji o 535 tys. Czyli jak to sobie procentowo porównamy, bo 

wydaje mi się, że tak jest najłatwiej, to dochody w 2018 roku zrealizowane były na poziomie 

99%, czyli byliśmy blisko setki, a jeżeli chodzi o 2019 to zostały zrealizowane na poziomie 

prawie 91%, troszeczkę zbrakło. Czyli gorsza realizacja była o 8% w stosunku do 2018 roku. 

Żeby nie przedłużać to w przypadku wydatków wezmę procentowy udział, w 2018 roku 

zrealizowano plan wydatków na poziomie 95,6% a w 2019, 87,71%, czyli też wydatki były na 

blisko 8% niżej zrealizowane niż w 2018 roku. Dochód na jednego mieszkańca też był 

troszeczkę słabszy, bo 5 148 zł w 2018 r. a w 2019, 5 086 zł, czyli o 61 zł, prawie 62, był 

gorszy. Wydatki no to 5 370 zł były w 2018, a w 2019, 5 154 zł, czyli o 215,91 zł dokładnie 

ujmując. Zadania inwestycyjne, no bo tak jak dzisiaj słuchaliśmy to myślę, że w 2020 roku 

raport będzie się lepiej przedstawiał jeśli chodzi o cyfry, bo np. na zadania inwestycyjne 

wykonane w 2018 roku to były na poziomie 7 335 000 zł a w 2019, 1 653 000 zł, czyli o 

5 682 000 zł gorsze były w 2019 niż 2018. Procentowo to się przedstawia następującą, czyli 

realizacja była w 2018, 95,5%, a w 2019 niespełna 35%, czyli gorzej o ponad 60%. Tutaj tych 

analiz mogłoby być więcej, jeżeli kogoś interesuje to przedstawiłbym dalej. Tak samo 

finansowanie z udziałem środków Unii Europejskiej, tutaj też bladziutko w 2019 wypadliśmy. 

Stan mienia komunalnego np. jeżeli dochody gminy z tytułu wykonywania praw 

własnościowych, to są małe kwoty to może przemilczę, ale też troszeczkę gorzej wypadło. 

Jeżeli chodzi z tytułu najmu i dzierżawy to też mówimy o poziomie tych dochodów 38 000 zł, 

czyli tą analizę też przemilczę, chyba, że kogoś interesuje to ją przedstawię. Patrząc na raport 

o stanie gospodarki to troszeczkę nas ubywa, było w 2018 r., 6224, a w 2019, 6184, czyli o 40 

osób jest nas mniej. Przyrost naturalny w 2018 był o 11 osób, a w 2019 na minusie, czyli 

więcej nas zmarło niż się urodziło. Jeżeli chodzi o dział pomoc społeczna to tu pewnie 

możemy się pochwalić, bo według danych jest, że w 2018 r. korzystających osób było 516, a 

w 2019, 484, czyli tak jakby zmalało, widocznie zamożność nasza troszeczkę wzrosła i osób 

korzystających jest mniej. Działalność inwestycji na drogi gminne, tu jest taka zastanawiająca 



informacja, bo według danych jest, że na drogi przeznaczyliśmy około 3 500 000 zł, a w tym 

informatorze noworocznym było, że 6 000 000 zł. Skąd ta rozbieżność dość znaczna? Zakład 

Gospodarki Komunalnej, ogółem składniki majątkowe stanowią kwotę 13 177 000 zł w 2018, 

a w 2019, 13 005 000 zł, czyli o 172 składniki stopniały. A wartość bilansowa 

administrowanego majątku w 2018 była 6 561 000 zł, a w 2019, 6 151 000 zł, czyli o 409 000 

zł gorzej. Jeżeli chodzi o wodociągi to praktycznie jest na tym samym poziomie, 122,5 km, nic 

się nie zmieniło. Tak samo i odbiorcy na poziomie 1576 osób, tak samo w obu tych 

porównywanych latach. Jeżeli chodzi o przychody to Zakład wykazał 455 000 zł w 2018, a w 

2019, 498 000 zł, czyli tu jest lepiej o 43 000 zł. Ale w poniesionych kosztach już są większe 

kwoty, czyli 480 000 zł w 2018, a 525 000 zł w 2019, czyli różnica można powiedzieć, co do 

samej różnicy to dość porównywalna, bo w 2018 25 000 zł mniej, a w 2019, 26 000 zł mniej. 

Jeżeli chodzi o kanalizację, tu się nic nie zmieniło, długość w obu tych porównywanych latach 

jest ta sama, czyli 14,4 km, liczba odbiorców 330. Przychody w sumie tutaj w roku 2019 są 

niższe, bo strata minus 40 000 zł, w 2018 była minus 6 000 zł, czyli widzimy Zakład na tych 

podstawowych usługach typu dostarczenie wody i kanalizacji ponosi straty, a taryfę nie 

ustala Rady Gminy w tym przypadku, tylko Państwowe Gospodarstwo Wody Polskie. Jeżeli 

chodzi o edukację i tu ktoś się bardzo postarał, ponieważ w tabeli jest przedstawionych kilka 

kolejnych lat, trzy kategorie, czyli: wykonanie budżetu, wysokość subwencji, dopłata Gminy 

Borki. Możemy przeanalizować, że w tym przypadku gmina dokłada coraz to więcej środków. 

Porównajmy sobie 2018 rok, 8 734 000 zł wydatki budżetowe, a w 2019, 10 501 000 zł, to są 

większe o 1 767 000 zł. Wysokość subwencji wynosiła 5 542 000 zł w 2018, a w 2019, 

6 060 000 zł, czyli 518 000 zł, w 2019 w stosunku do 2018 wzrosła około 9%. Wydatki 

natomiast, te co wcześniej cytowałem wzrosły o 20%, a dopłata gminy wynosiła w 2018 r. 

2 949 000 zł, a w 2019, 4 441 000 zł, czyli dopłata gminy wzrosła o 50%, czyli znacząco. Jeżeli 

chodzi o wydatki na kulturę, GOKiS i Gminną Bibliotekę Publiczną to w porównywanych 

latach praktycznie były na tym samym poziomie, bo w GOKiSie w 2018 była to kwota 284 000 

zł, a w 2019, 275 00 zł, czyli o 9 000 zł gorzej. W przypadku biblioteki była to kwota w 2018, 

203 000 zł, a w 2019, 205 000 zł, czyli na plus 2 000 zł. Oczywiście w obu tych instytucjach 

naprawdę może cieszyć z przedstawionego sprawozdania, wielość imprez i tutaj na słowo 

uznania zasługuje rok 2018, że było wiele imprez z okazji naszej państwowości i zmieścili się 

w tych kosztach 284 000 zł. Mały minusik w przypadku sprawozdania z GOKiSu, to że nie byli 

we wszystkich przedstawionych imprezach też współorganizatorzy, np. jak w dożynkach, tam 



tylko zamieszczony został plan dożynek, a ten wielki wkład Zespołu Placówek Oświatowych w 

Woli Osowińskiej nie był uwypuklony, wspomnę też sołtysów, którzy też uczestniczyli wraz ze 

swoimi sołectwami, ale budzi szacunek wielość imprez i tutaj z mojego punktu widzenia, obie 

instytucje kulturalne działają na wysokim poziomie. Jeżeli chodzi o działalność gospodarczą, 

bo to tak jak z tymi działami jak raport o stanie gminy jest, no to ilość wpisów dla głównego 

miejsca wykonania działalności, tych aktywnych, to się zmieniła trochę na gorzej, bo było 196 

w 2018, a w 2019, 180, czyli zmalała o 16 wpisów. Ilość wpisów dla miejsca zamieszkania 

przedsiębiorcy aktywnych w 2018 była 201,a w 2019, 199, czyli różnica minimalna, 2 wpisy. 

No i też jeżeli chodzi o zadłużenie to tutaj jest ono znaczące, bo w 2018 w raporcie widnieje 

kwota 3 738 000 zł, a w 2019, 5 881 000 zł, wprawdzie się nie zdublowała, ale wynosi o 

ponad 2 142 000 zł zadłużenie więcej. To tak naprawdę w wielkim skrócie, bo raport jest 

dość obszerny, tych obserwacji i porównań przedstawiać, a nie chciałbym zdominować 

dyskusji nad raportem o stanie gminy.” 

Pan Radny Adam Król powiedział, że Radny Tomasz Kwaśny porównał dwa lata, ale ciężko 

jest porównywać dwa lata pod względem inwestycji, ponieważ w jednym roku mogą trwać 

prace związane z dokumentacją a dopiero w kolejnym może nastąpić wykonanie inwestycji. 

W tym roku skumulowały się prace wykonawcze. 

Pan Wójt Radosław Sałata powiedział, że zgadza się z Radnym Adamem Królem, że roku do 

roku nie można przyrównać. Radny Tomasz Kwaśny jest długo sołtysem i przegląd 

inwestycyjny w gminie ma raczej szerszy niż ostatnie dwa lata. Czasami inwestycje były tylko 

w roku wyborczym, a przez ostatnie 6 lat inwestycje są robione cały czas. Porównywanie do 

roku poprzedniego, nie mając poglądu na całą sytuację i okres wcześniejszy, jest błędne. 

Patrząc na zadłużenie trzeba też zwrócić uwagę jak wzrósł majątek gminy, a wzrósł on o 

więcej niż zadłużenie. Jeśli chodzi o różnicę między ulotką noworoczną a raportem o stanie 

gminy, w raporcie o stanie gminy są inwestycje już wykonane a w ulotce noworocznej są 

także te, na które zostały pozyskane środki i zostały podpisane umowy i zostaną 

zrealizowane w tym roku. 

Pani Radna Beata Guz powiedziała, że patrząc na liczby, jeśli chodzi o oświatę, to na 

przyszłość należałoby znaleźć jakieś rozwiązanie, które spowoduje, że gmina będzie musiała 

mniej dokładać do oświaty. Jeśli chodzi o dług, to jest to wkład własny do inwestycji, jednak 

trzeba zwrócić uwagę na jego wysokość. Pani Radna Beata Guz przedstawiła plan 

rewitalizacji parku w Woli Osowińskiej i zapytała Pana Wójta, czy może obiecać, że park w 



rzeczywistości będzie wyglądał tak samo. W odpowiedzi od Pana Wójta usłyszała, że może to 

obiecać, pod warunkiem, że mieszkańcy obiecają, że nie będą tego niszczyć. Patrząc teraz na 

poniszczone ławki i oświetlenie solarne to robi się przykro, mieszkańcy nie szanują tego co 

jest robione. W projekcie nie ma rewitalizacji zbiorników wodnych, więc nie będą tak 

wyglądały jak na przedstawionym planie, ale reszta będzie. 

Pani Radna Beata Guz powiedziała, że mieszkańcy nie są obojętni jeśli chodzi o zniszczenia i 

reagują, np. wzywają Policję.  

Pan Radny Adam Król zwrócił uwagę, że rok 2018 był rokiem wyborczym i koszty inwestycji 

były dużo większe. 

Pani Przewodnicząca Danuta Kucio powiedziała, że zostały zlikwidowane dowozy do szkół, 

autobusy miały zostać sprzedane a nie zostały. Jedna grupa uczniów została pozbawiona 

dowozu do szkoły. Zapytała także, jak długo będzie trwała rewitalizacja parku w Woli 

Osowińskiej. Kiedy będą widoczne jakieś zmiany? Czy powstanie apteka w Woli Osowińskiej 

w tym miejscu co była poprzednio oraz mieszkania w tym samym budynku? Pani 

Przewodnicząca zapytała także, kiedy rozpocznie się remont remizy OSP w Woli Osowińskiej, 

ponieważ do końca roku pozostało 4 miesiące a środki z Funduszu Sołeckiego muszą zostać 

wykorzystane do końca roku? 

Pan Wójt Radosław Sałata w nawiązaniu do wypowiedzi Radnej Beaty Guz, powiedział, że 

gmina wybierając dowożenie dzieci do szkół przez firmę zewnętrzną zaoszczędziła 150 tys. zł, 

a z powodu koronowairusa dodatkowe 100 tys. zł, więc są oszczędności na szkołach. 

Dyrektorzy szkół oraz urząd gminy od dłuższego czasu pracuje nad zmniejszeniem wydatków 

na oświatę, ale nie da się od razu przejść z wydatków 10 mln na 5 mln. Trwają prace nad 

uatrakcyjnienim szkół na terenie gminy, aby rodzice nie wozili dzieci do szkół innych gmin, 

ponieważ gmina Borki na tym traci, bo musi płacić na te dzieci innym gminom. Gmina dąży 

do tego, aby działki budowalne na terenie gminy były atrakcyjne, pozwoli to na zwiększenie 

populacji.  

Dowóz do szkoły mają zapewnione wszystkie dzieci, zmieniły się jedynie przystanki, jedne 

dzieci mają do nich bliżej, a drugie dalej.  Po zakupie biletów z tych kursów mogą także 

korzystać mieszkańcy. Jeśli chodzi o park i aptekę w Woli Osowińskiej, to koniec rewitalizacji 

parku planowany jest na wiosnę 2021 roku. Obecnie prace w parku nie trwają z powodu 

okresu ochronnego, mogą one ruszyć dopiero w listopadzie. Zakończenie prac przy budynku 

apteki planowane jest na październik. Jeśli chodzi o remont remizy OSP, to mają go 



wykonywać pracownicy Zakładu Gospodarki Komunalnej, obecnie jednak mają bardzo dużo 

pracy.  

Pani Przewodnicząca Danuta Kucio zawróciła się z zapytaniem do Pana Wójta Radosława 

Sałaty, na jakim etapie jest budowa oczyszczalni ścieków w Woli Osowińskiej. W odpowiedzi 

od Pana Wójta usłyszała, że jest prowadzony dialog techniczny między wykonawcami. Żadne 

umowy raczej w tym roku nie zostaną podpisane z powodu natłoku innych projektów, na 

które gmina pozyskała pieniądze i muszą zostać one wykonane i rozliczone w pierwszej 

kolejności. 

DO PUNKTU 8,9 

Zatwierdzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za rok 2019 

8.1 odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Borki z tytułu wykonania budżetu za 2019 r. 

Pan Radny Tomasz Kwaśny odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy Borki z tytułu wykonania budżetu za 2019 r. 

8.2 odczytanie uchwały RIO w Lublinie w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Borki o udzielnie absolutorium Wójtowi Gminy Borki z tytułu wykonania 

budżetu za 2019 r. 

Pani Skarbnik Katarzyna Krupa odczytała uchwałę RIO w Lublinie w sprawie opinii o wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Borki o udzielnie absolutorium Wójtowi Gminy Borki z tytułu 

wykonania budżetu za 2019 r. 

DO PUNKTU 10 

Przyjęcie uchwały Rady Gminy Borki 

10.1 w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy za 2019 r. 

Po przeprowadzonym głosowaniu uchwała w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi 

Gminy za 2019 r. w obecności 15 Radnych 9 głosami ,,za”, 6 „wstrzymuję się” została 

przyjęta.  

10.2 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem Wójta Gminy Borki z wykonania budżetu za 2019 r. 

Po przeprowadzonym głosowaniu uchwała w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem Wójta Gminy Borki z wykonania budżetu 

za 2019 r. w obecności 15 Radnych 15 głosami ,,za” została przyjęta.  



10.3 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu za 

2019 r. 

Po przeprowadzonym głosowaniu uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy z tytułu wykonania budżetu za 2019 r. w obecności 15 Radnych 15 głosami ,,za” 

została przyjęta.  

10.4 w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2020 

Pani Przewodnicząca Danuta Kucio powiedziała, że w projekcie uchwały są przeznaczone 

środki na wydanie książki w Krasewie oraz zapytała, czy jeśli inne szkoły będą chciały w 

przyszłości wydać takie książki to czy również otrzymają na ten cel środki. W odpowiedzi od 

Pana Wójta usłyszała, że inne szkoły także otrzymają środki. Pan Wójt powiedział, że gmina 

wspiera takie inicjatywy i chciałby, aby powstała książka o każdej miejscowości w gminie 

Borki. 

Po przeprowadzonym głosowaniu uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 

2020 w obecności 15 Radnych 15 głosami ,,za” została przyjęta.  

10.5 w sprawie wprowadzenia zwolnień od podatku od nieruchomości dla 

przedsiębiorców tworzących nowe miejsca pracy w ramach pomocy de minimis 

Pan Radny Tomasz Kwaśny powiedział: „Ja mam tylko takie pytanko, w paragrafie szóstym w 

umowie o pracę jako miejsce świadczenia pracy wskazane jest gmina Borki. Tu chodzi o 

urząd gminy?” 

Pani Skarbnik Katarzyna Krupa powiedziała, że chodzi tutaj o teren całej gminy. 

Pan Radny Tomasz Kwaśny powiedział: „No to ja bym to wyrzucił, wystarczyłoby, w umowie 

o pracę jako miejsca świadczenia pracy wskazana jest miejscowość na terenie gminy Borki.” 

Pani Mecenas Magdalena Piskorska- Szczepaniuk powiedziała, że to nie jest to samo i 

należy zostawić projekt uchwały tej treści, jak został przedstawiony. 

Po przeprowadzonym głosowaniu uchwała w sprawie wprowadzenia zwolnień od podatku 

od nieruchomości dla przedsiębiorców tworzących nowe miejsca pracy w ramach pomocy de 

minimis w obecności 15 Radnych 15 głosami ,,za” została przyjęta.  

10.6 uchylająca uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczania inkasenta i określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Pani Przewodnicząca Danuta Kucio zwróciła się z zapytaniem do Pana Wójta Radosława 

Sałaty, czy skoro uchwała jest uchylana tzn. że był w niej błąd. W odpowiedzi od Pana Wójta 



usłyszała, że błędu nie było. Uchwała jest uchylana, ponieważ pracownica, która zajmowała 

się poborem opłat za odpady nie pracuje już w ZGK tylko w Urzędzie Gminy,  z tego powodu 

gmina nie musi już płacić za inkaso.  

Po przeprowadzonym głosowaniu uchwała uchylająca uchwałę w sprawie zarządzenia 

poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz 

wyznaczania inkasenta i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso w obecności 15 

Radnych 15 głosami ,,za” została przyjęta.  

DO PUNKTU 11 

Sprawy bieżące  Rady Gminy Borki. 

Pani Przewodnicząca Danuta Kucio zapytała czy ktoś chciałby zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. 

DO PUNKTU 12 

Interpelacja i zapytania Radnych. 

Pan Radny Stanisław Sokół zgłosił konieczność wykoszenia poboczy, m. in. na drodze do 

Pasmug.  

Pan Wójt Radosław Sałata powiedział, że pobocza są koszone, będą wycinane także 

zakrzaczenia. Pan Wójt będzie chciał, aby w przyszłym roku prace ZGK były tak zaplanowane, 

aby Radni nie musieli zgłaszać konieczności koszenia traw. 

Pani Sołtys Elżbieta Skarżycka powiedziała, że pobocza są koszone na jeden pokos, który nic 

nie daje, powinny być koszone na dwa pokosy. W odpowiedzi od Pana Wójta usłyszała, że 

ZGK chce kupić kosiarkę bijakową, która będzie szerzej kosiła. 

Pani Radna Elżbieta Kulenty zwróciła się z zapytaniem do Pana Wójta Radosława Sałaty, czy 

dotację, którą otrzymało stowarzyszenie na organizację imprezy, będzie można wykorzystać 

w inny sposób we wsi Olszewnica. W odpowiedzi od Pana Wójta usłyszała, że we wrześniu 

będzie zmieniany budżet i gmina będzie chciała przeznaczyć część pieniędzy na potrzeby, 

które zgłaszały stowarzyszenia.   

DO PUNKTU 13 

Przyjęcie protokołów z XXI, XXII, XXIII, XXIV, XXV, XXVI, XXVII, XXVIII sesji Rady Gminy 

Borki. 

Po przeprowadzonym głosowaniu protokół z XXI sesji Rady Gminy Borki w obecności 15 

Radnych 15 głosami ,,za” został przyjęty.  



Po przeprowadzonym głosowaniu protokół z XXII sesji Rady Gminy Borki w obecności 15 

Radnych 15 głosami ,,za” został przyjęty. Po przeprowadzonym głosowaniu protokół z XXI 

sesji Rady Gminy Borki w obecności 15 Radnych 15 głosami ,,za” został przyjęty.  

Po przeprowadzonym głosowaniu protokół z XXIII sesji Rady Gminy Borki w obecności 15 

Radnych 15 głosami ,,za” został przyjęty.  

Po przeprowadzonym głosowaniu protokół z XXIV sesji Rady Gminy Borki w obecności 15 

Radnych 15 głosami ,,za” został przyjęty.  

Po przeprowadzonym głosowaniu protokół z XXV sesji Rady Gminy Borki w obecności 15 

Radnych 15 głosami ,,za” został przyjęty.  

Po przeprowadzonym głosowaniu protokół z XXVI sesji Rady Gminy Borki w obecności 15 

Radnych 15 głosami ,,za” został przyjęty.  

Po przeprowadzonym głosowaniu protokół z XXVII sesji Rady Gminy Borki w obecności 15 

Radnych 15 głosami ,,za” został przyjęty.  

Po przeprowadzonym głosowaniu protokół z XXVIII sesji Rady Gminy Borki w obecności 15 

Radnych 15 głosami ,,za” został przyjęty.  

DO PUNKTU 14 

Zakończenie posiedzenia 

Pani Przewodnicząca Danuta Kucio zamknęła obrady XXIX Sesji Rady Gminy Borki.  

 

 

 

Protokolant  

Katarzyna Bober 

 

 

 

 

 

 

 


